



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1109

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1987

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1109

1978

I. Nos. 17124-17142

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 13 October 1978 to 20 October 1978*

	<i>Page</i>
No. 17124. Federal Republic of Germany and Sweden:	
Convention on social security (with final protocol). Signed at Stockholm on 27 February 1976	3
No. 17125. Federal Republic of Germany and Sweden:	
Convention concerning unemployment benefits. Signed at Bonn on 28 June 1976.	71
No. 17126. Federal Republic of Germany and Sweden:	
Agreement concerning co-production of films (with annex). Signed at Bonn on 14 June 1977	109
No. 17127. Federal Republic of Germany and Netherlands:	
Agreement concerning co-operation in the sphere of physical planning. Signed at Bonn on 30 March 1976	131
No. 17128. Federal Republic of Germany and Poland:	
Agreement concerning cultural co-operation. Signed at Bonn on 11 June 1976 ...	145
No. 17129. Federal Republic of Germany and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement concerning the waiving of the reimbursement of the costs of benefits in kind provided for sickness, maternity, accidents at work and occupational diseases, of unemployment benefits and of the costs of administrative and medical controls. Signed at Bonn on 29 April 1977	159
No. 17130. Federal Republic of Germany and Ireland:	
Agreement on the international carriage of goods by road (with protocol). Signed at Dublin on 26 May 1977	167
No. 17131. Federal Republic of Germany and Tonga:	
Treaty on friendly relations and co-operation. Signed at Bonn on 1 June 1977 ...	187
No. 17132. Federal Republic of Germany and European Patent Organisation:	
Headquarters Agreement. Signed at Munich on 19 October 1977	195

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1109

1978

I. Nos 17124-17142

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 13 octobre 1978 au 20 octobre 1978*

	<i>Pages</i>
N° 17124. République fédérale d'Allemagne et Suède :	
Convention relative à la sécurité sociale (avec protocole final). Signée à Stockholm le 27 février 1976	3
N° 17125. République fédérale d'Allemagne et Suède :	
Convention relative aux indemnités de chômage. Signée à Bonn le 28 juin 1976...	71
N° 17126. République fédérale d'Allemagne et Suède :	
Accord relatif à la coproduction cinématographique (avec annexe). Signé à Bonn le 14 juin 1977	109
N° 17127. République fédérale d'Allemagne et Pays-Bas :	
Accord relatif à la coopération dans le domaine de la planification régionale. Signé à Bonn le 30 mars 1976	131
N° 17128. République fédérale d'Allemagne et Pologne :	
Accord relatif à la coopération culturelle. Signé à Bonn le 11 juin 1976	145
N° 17129. République fédérale d'Allemagne et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Accord relatif à la renonciation au remboursement du coût des prestations en nature octroyées en cas de maladie, de maternité, d'accident du travail et de maladie professionnelle, du coût des prestations chômage et du coût des contrôles administratifs et médicaux. Signé à Bonn le 29 avril 1977	159
N° 17130. République fédérale d'Allemagne et Irlande :	
Accord relatif au transport international routier de marchandises (avec protocole). Signé à Dublin le 26 mai 1977	167
N° 17131. République fédérale d'Allemagne et Togo :	
Traité d'amitié et de coopération. Signé à Bonn le 1 ^{er} juin 1977	187
N° 17132. République fédérale d'Allemagne et Organisation européenne des brevets :	
Accord de siège. Signé à Munich le 19 octobre 1977	195

	<i>Page</i>
No. 17133. United Nations and Indonesia:	
Conference Agreement for the meetings of the SEATAR Workshop to be held at Bandung, Indonesia. Signed at Jakarta and Bangkok on 16 October 1978 . . .	209
No. 17134. Hungary and Czechoslovakia:	
Treaty concerning the construction and operation of the Gabčíkovo-Nagymaros system of locks. Signed at Budapest on 16 September 1977	211
No. 17135. Spain and Greece:	
Air Transport Agreement (with annex). Signed at Athens on 25 July 1975	263
No. 17136. Spain and Poland:	
Agreement concerning international road transport. Signed at Warsaw on 1 March 1978	
Protocol drawn up pursuant to article XXI of the above-mentioned Agreement. Signed at Warsaw on 23 June 1978	303
No. 17137. Spain and Yugoslavia:	
Agreement on scientific and technical cooperation. Signed at Belgrade on 3 March 1978	333
No. 17138. Belgium and Intergovernmental Committee for European Migration:	
Agreement concerning the privileges and immunities of the Inter-Governmental Committee for European Migration in Belgium. Signed at Geneva on 2 July 1973	347
No. 17139. Belgium and Czechoslovakia:	
Consular Convention. Signed at Brussels on 15 June 1976	365
No. 17140. Denmark and India:	
Agreement on the establishment of a tool room and training centre at Delhi. Signed at New Delhi on 19 March 1976	445
No. 17141. Denmark and India:	
Agreement on the establishment of a tool room and training centre at Calcutta, West Bengal. Signed at New Delhi on 19 March 1976	453
No. 17142. Denmark and India:	
Agreement regarding the national programme for control and prevention of visual impairment and blindness (with annexes). Signed at New Delhi on 15 January 1978	461

	<i>Pages</i>
N° 17133. Organisation des Nations Unies et Indonésie :	
Accord de conférence relatif à la tenue des Journées d'étude sur la tectonique et les ressources de l'Asie orientale, devant avoir lieu à Bandung (Indonésie). Signé à Jakarta et Bangkok le 16 octobre 1978	209
N° 17134. Hongrie et Tchécoslovaquie :	
Traité relatif à la construction et au fonctionnement du système d'écluses de Gabčíkovo-Nagymaros. Signé à Budapest le 16 septembre 1977	211
N° 17135. Espagne et Grèce :	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Athènes le 25 juillet 1975	263
N° 17136. Espagne et Pologne :	
Accord concernant les transports routiers internationaux. Signé à Varsovie le 1 ^{er} mars 1978	
Protocole établi en vertu de l'article XXI de l'Accord susmentionné. Signé à Varsovie le 23 juin 1978	303
N° 17137. Espagne et Yougoslavie :	
Convention relative à la coopération scientifique et technique. Signée à Belgrade le 3 mars 1978	333
N° 17138. Belgique et Comité intergouvernemental pour les migrations européennes :	
Accord relatif aux privilèges et immunités du Comité intergouvernemental pour les migrations européennes en Belgique. Signé à Genève le 2 juillet 1973	347
N° 17139. Belgique et Tchécoslovaquie :	
Convention consulaire. Signée à Bruxelles le 15 juin 1976	365
N° 17140. Danemark et Inde :	
Accord relatif à l'établissement d'un atelier d'outillage et d'un centre de formation à Delhi. Signé à New Delhi le 19 mars 1976	445
N° 17141. Danemark et Inde :	
Accord relatif à l'établissement d'un atelier d'outillage et d'un centre de formation à Calcutta (Bengale-Occidental). Signé à New Delhi le 19 mars 1976	453
N° 17142. Danemark et Inde :	
Accord relatif au programme national concernant la lutte contre les altérations de la vue et la cécité et leur prévention (avec annexes). Signé à New Delhi le 15 janvier 1978	461